
Triglav bo dividendno razdelil skoraj 40 milijonov
Skupščina Triglava Delničarji potrdili delitev dividende in podelili razrešnico upravi Andreja Slaparja in NS, ki ga vodi Matej Runjak

Ljubljana - Delničarji Zavaro-
valnice Triglav so potrdili Žitov
predlog za 1,70 evra bruto di-
vidende na delnico, kar pome-
ni, da bo Triglav letos izplačal
38 milijonov evrov za dividen-
de. Uprava in NS sta brez težav
dobila razrešnico, a tudi nekaj
konkretnih vprašanj.
Silva Čeh

Uprava in nadzorni svet sta v sklicu
skupščine predlagala 1,10 evra bru-
to dividende na delnico, kar bi po-
menilo, da bi Triglav za dividende
razdelil 25 milijonov evrov. Vseslo-
vensko druženje malih delničarjev
(VZMD) je z nasprotnim predlogom
pričakovalo 2,50 evra na delnico ali
razdelitev skoraj 57 milijonov evrov.
Na skupščini delničarjev je bil po-
dan tudi predlog delničarja Aleša
Musarja, da bi za dividende razdelili
le 0,13 evra na delnico ali skupaj 2,5
milijona evrov od dobrih 77 milijo-
nov evrov bilančnega dobička. Na
koncu je zmagal predlog Žita, ki se
je na sami skupščini zavzelo za divi-
dendo 1,70 evrov bruto, kar skupaj
navrže 38,6 milijona evrov.

Matej Runjak, predsednik nad-
zornega sveta, sicer član uprave
Soda, je po skupščini dejal, da Sod
podpira razumno delitev dividend
in v teh okvirih se očitno giblje tudi
na skupščini izglasovan predlog
Žita. Ker se je Aleš Musar zavzel,
da bi moral tudi NS na skupščini
predstaviti svoje poročilo in da bi o
razrešnici članov NS glasovali po-
samično, je pričakoval, da se bo na
njegove predloge odzval predsednik
NS Triglava Runjak, vendar tega ni
storil ne Runjak ne poimensko »iz-

zvani« Rajko Stankovič.
Manjša izpostavljenost
do večjih družb
Glavni poudarek Musarjevih vpra-
šanj je bil, zakaj Triglav opazno
zmanjšuje zavarovanje terjatev zla-
sti do velikih trgovskih družb, ven-
dar je .Andrej Slapar, predsednik
uprave Triglava zatrjeval, da temu
ni tako. Po njegovem je Triglav
prav lani povečal kreditiranje, res
pa je, da so tovrstno izpostavljenost
zmanjšali do večjih družb, kar je,
glede na krizo v Sloveniji, priča-
kovano. Musar je tudi vprašal, kaj
konkretno dela Triglav v zvezi z od-
pisanimi podrejenimi obveznicami,
ki jih je imel Triglav za okrog devet
milijonov evrov. Na vprašanje, ali
tudi Triglav aktivno sodeluje pri tož-
bah, je Runjak med drugim dejal, da
njihov odpis za Triglav ni bil prehud
udarec. Razumljivo pa naj bi bilo, da
bi bilo nenavadno, če bi Triglav, ki je
v dvetretjinski lasti države, glasoval
proti sklepom države, ki so njihov
odpis zahtevali. Toda gotovo se vra-
čila podrejenih obveznic, če se bo to
zgodilo, ne bodo branili.

Že tradicionalno se je oglasila tudi
mala delničarka Nada Klemenčič,
sicer nekdanja predsednica uprave
Zavarovalnice Triglav. Tokrat je opo-
zorila je, da bi Triglav veliko naredil,
če bi se bolj zavzel za kmetijska za-
varovanja, ker je jasno, da se na ta
zavarovanja pri nas intenzivno pri-
pravljajo avstrijske zavarovalnice.
Zato, je dejala Klemenčičeva, bodo
kmetje odšli k njim: ne samo s kme-
tijskim zavarovanjem, ampak s ce-
lim paketom zavarovanj. Nada Kle-
menčič: »Toda Triglav mora ostati
lider.« Tudi pri velikih zavarovancih,
kjer po njenem mnenju ni dovolj,

da zavarovance pridobiva, ampak
tudi po tem, ko so na vrsti izplačila
škode. Pri tem je po skupščini med
drugim omenila primer Elesa, kjer
se prav Triglav drobnjakarsko obna-
ša pri izplačilu škode, vredne zgolj
milijon evrov. Seveda zatikanje pri
izplačilu škod vpliva na sam imidž
zavarovalnice. Kot prekaljena, še
vedno aktivna zavarovalničarka je
opozorila tudi na Triglavove hčerke
po nekdanji Jugoslaviji in temeljno
vprašanje pri tem je, kaj bo Triglav
naredil z njimi, kajti njihovo slabo
poslovanje nakazuje (slab) trend.
Logika je preprosta: če imaš izgubo
v zavarovalanici, jo moraš pokriti z
mnogo višjo premijo. Ki jo je seveda
treba zbrati.
Neke vrste zavarovalniško
subvencioniranje kmetov
Andrej Slapar je na opozorila Kle-
menčičeve odgovoril, da jih delo-
ma upoštevajo, a že pri kmetijskem
zavarovanju naj bi bilo jasno, da je
imel samo Triglav v »točnih« letih
2005-2009 veliko izgubo pri kme-
tijskih zavarovanjih, saj je menda
takrat šlo tudi za neke vrste zavaro-
valniško subvencioniranje kmetov.
Glede hčerinskih družb po Jugo-
slaviji pa je povedal, da se še vedno
osredotočajo tudi na ta (problema-
tična) območja, saj je edino tu tudi
v prihodnje mogoče pričakovati
rast premije. Triglav ima kljub ne-
ugodnim gospodarskim razmeram,
šibki rasti in s tem manjšim povpra-
ševanjem po zavarovanjih še vedno
največji tržni delež v Sloveniji.

Delničarji Triglava so podali raz-
rešnico upravi in NS, za revizorja pa
potrdili hišo Ernst & Young.
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Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: Vseslovensko združenje malih delničarjev
Tema: Vseslovensko združenje malih delničarjev



Zavarovalnica Triglav: od 77,8 milijona evrov bilančnega dobička bodo namenili za dividende 38,6 milijona evrov ali 1,70 evra na delnico.
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